
1)  Jeg havde allerede en klar strategi for min virksomhed inden jeg mødte op 
på Strategifarm på Agromek 

 

2) Dialogen med rådgiverne bidrog til, at jeg fik øje på nye muligheder eller 

udfordringer  

 

3) Efter dialogen med de 3 rådgivere fik jeg lyst til at arbejde videre med min 
strategi 

 

4) Hvis jeg skal arbejde videre med min strategi, vil jeg kontakte 

rådgiver/virksomhed 
 Hflc 

 Jeg har et godt samarbejde med NFplus. 

5) Har du et godt råd til de rådgivere, du talte med på Strategifarm? 
 De var gode til at holde fokus. Det ville være en god idé, at invitere flere rådgivere med, når 

kundens behov bliver afdækket. Altså måske tage et kort, indledende møde men en der kan stoppe 

sig ind på behovet, og måske sætte tankerne i gang, og give et par hjemmeopgaver,for at få 
processen sat i gang og så bagefter at mødes med de relevante rådgivere? 

 De stillede nogle rigtig gode spørgsmål, så de var allerede meget dygtige. 
 ikke lige umildbart de var gode til at lytte og var meget behaglige at snakke med 

Samlet status 

 


